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Адрес Semcoglas GmbH 
August-Borsig-Str. 4 
97526 Sennfeld 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
The Semco Glass Group  is a single source for your glass requirements, supplying high-quality products that can be used to solve any problem in all
relevant areas of application, such as... 

- Thermal Protection 
- Sun Protection  
- Climate Façade 
- Security 
- Noise Control 
- Façade Design 
- Specialities 
- Interior Constructions and Fittings 

Semco offers special glasses, that are specifically suitable for either internal or external applications. Individual applications can be achieved by using
a combination of the suitably chosen basic glasses. With correct and professional use of basic glasses it is possible to develop multifunctional
products, that can be used to solve a wide range of problems. 

If you wish to combine functionality and aesthetics of glass artistically, we offer you functional or multi-functional double glazing windows with artistic
finishes or with special inserts, for example, transoms and midrails. In the following section, we describe individual products in more detail and hope to
provide you with ideas, suggestions and motivation for making the selection of the correct glass product.

Company Profile of Semcoglas GmbH

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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